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Protokoll Styrelsemöte

SOLNA FÄLTRITTKLUBBS UNGDOMSSEKTION

Järvavägen 7
170 79 Solna
www.sfrk.nu

2024-12-03 18.00-19.00
Plats: Klubbis+digitalt

Närvarande:
Agnes Lindström (ordförande)
Tilda Moodysson (sekreterare, LOK-stödsansvarig)
Ebba Drugge (skattmästare)
Rebecka Bonnevier (vice sekreterare)
Saga Gidlund (PR-ansvarig)
Martin Viksten (vice ordförande, klubbmästare)

Lema Adam
Astrid Drugge
Judit Andersson
Charlott Brask (stora styrelsen)

Ej Närvarande:
Astrid Gerhardt
Irma Bringzen
Irma Oldenvi

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE
Agnes förklarade mötet öppnat.

§ 2 VAL AV JUSTERINGSPERSON
Judit valdes att jämte ordförande justera protokollet.

§ 3 FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA
Föredragningslistan godkändes.

§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL
Alla tidigare protokoll är justerade och publicerade på hemsidan.

§ 5 EKONOMI
Cafeterian har 35 000 kr. Det innebär att vi ligger i hyfsad fas.
Vi har fortfarande pengar över från invigningsshowen, vi överväger olika förslag på vad vi

kan göra för pengarna.

§ 6 RAPPORT CAFETERIAGRUPPEN
Vi har inte fått bokningsavgiften från Södertörn än.
Vi beslutade om att ge ut pappersmuggar om kunder skulle fråga om det i cafeterian, men inte

ställa fram dem annars.

http://www.sfrk.nu
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Vi skulle behöva en till ansvarig som kan följa med på ridlägret utöver Lema. Vi beslutade att

om vi får en extra plats kommer det i första hand vara någon från USEK:s styrelse
som åker med, och i andra hand någon från hjälpstyrelsen.

Vi har ett avhopp från cafteteriagruppen. Ebba kontaktar nästa reserv.

§ 7 STYRELSENS VERKSAMHETSPLAN
Julgransplundringsshowen 6/1 kl 13-15

● Speaker - Agnes kollar om Bigge vill, annars kollar Agnes med någon annan.
● Inbjudan/Reklam - Lema gör en plansch och Charlott skriver ut planschen så vi kan

sätta upp den i stallet.
● Ansvarsområden

○ Stallansvarig - Charlott
○ Funktionärsansvarig - Ebba och Tilda
○ Ansvar för nummer:

■ Tåg: Judit
■ Käpphästkadrilj: Astrid D
■ Hundnummer: Saga och Irma B
■ Nya hästar: Agnes
■ Stallbästis: Ebba
■ Maskeradhoppning: Agnes, Nellie, Sonja
■ Tårtkalas: Rebecka
■ Hästfotboll: Martin och Astrid D
■ Hurry Scurry: Rebecka

● Anmälan till tåget - Judit och Agnes
● Anmälan till käpphästkadrilj - Astrid D och Ebba
● Status manus: väntar med det
● Ordning på nummer - vi beslutade om en ordning
● Ryttare/Hästar i resp nummer - Björn får en lista på alla som ska vara med och

därefter får han bestämma vem som rider vilken gren och på vilken häst.
Vi beslutade att inte ha några jullovsaktiviteter. Istället kommer vi gömma nallar/tomtar som

vi gjort på kompisveckan.
Första sångövningen till Lucia är klar, hittills har allt gått bra. Becky gör en messenger-grupp

för de som ska leda hästar i Luciatåget.
Julkalendern går bra.
Vi beslutade att ha vårt årsmöte 9/2 kl 13. Agnes skriver alla dokument till det.
Vi beslutade att ta ner julpyntet 7/1.
Pluggstugorna går bra.

§ 8 ÖVRIGA FRÅGOR
Vi är inte intresserade av att ha aktiviteter på fritidsgårdar i dagsläget.
Alla höstlovsaktiviteter är LOK-stödsregistrerade och Tilda och Rebecka kan snart logga in i

appen igen.
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§ 9 KOMMANDE MÖTEN
Digitalt möte inför julgransplundringsshowen 19.30 21/12
Styrelsemöte 7/1 kl 18.00

§ 10 VAD VILL VI KOMMUNICERA?
Becky lägger ut tider för Luciaträningar på instagram.
Lema gör planscher till julgransplundringsshowen och sätter upp i stallet.
Ebba lägger ut om stallbästis på Instagram.
Agnes och Judit respektive Ebba och Astrid D gör anmälan till käpphästnumret och tåget.
Rebecka gör lappar om käpphästnumret och tåget till vår anslagstavla.
Agnes lägger ut kallelse till årsmötet.

§ 11 MÖTETS AVSLUTANDE
Agnes förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Tilda Moodysson

Justeras:

Agnes Lindström Judit Andersson
Ordförande Justeringsperson


